
Protokol Nr 8/2017

z posiedzenia Komisji Rew@jnej oraz Komisji Bud2etu i Rozwoju

Gminv Starcza w dniu 29.09.2017r.

l.Spotkanie ze Stowarzyszeniem Zwyklym eganizacjqEkologicznq

,tkologiczna Starcza".

2.Sprawy r6zne.

3.Zakofrczenie obrad.

Ad l. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budzetu i Rozwoju Gminy Starcza

w dniu 29.09.20 l Tr. odbylo sie przy obecno*:i l 3 czlonk6w, w posiedzeniu uczestniczyl

W6jt Gminy Starcza Wieslaw Szymczyk, Sekretarz Gminy llona Ciura,

Przewodnicz4cy Rady Powiatu Anezej Kubat, Sohys miejscowo3ci Starcza Barbara

Janecka oraz przedstawiciele Stowarzyszenia Zwyklego Organizacji Ekologicznej

,,Ekologiczna Starca". Znwal$u na obowiqzli sluZbowe, w spotkaniu nie

uczestniczyla Przewodnicz4ca Rady Gminy Ewa Jpdrzejewska.

hzewodniczqce Komisji Agnieszka Liszezyk i Maryla Wawrzyhcz* poinformowaly,

aw nviqzkttze znian4 hamonogftrmu pracy na rok 2017, prmkty zaplanowane na

wrzedniowe posiedzenia zn*anq za'alizrl,wane w poiniejvych terminach biezqcego

roku. Proponowany porz4dek obrad zostal przyjqty je&nglo3nie, stwierdzono

prawomocnoSd obrad.

Spotkanie rozpoczfl Pan W6jt po crym Vz*aa gbs Prezesowi Stowarzyszenia

,,Ekologiczna Starca" Markowi Szocie.

Podczas przedstawionej pezrrltr,j multimedialnej zaprezentowano:

- stafutowe cele Stowarzvszeni a

- podjpte inicjatywy, propozycje dziaffi i oczekiwania

- zgloszono chp6 wsp6lpracy i zaoferowano aktywne uczestnictwo

w pracach i micjatywach takich jak Progam Rewitalizacji.

Po zakohczeniu prezentacji gilos zabl-d kzewodnicz4cy Rady Powiatu, k16ry



przestawil inicjafwg wykonania tablicy pmiatkowej na,,Grobie Nieznanego

Zohrierzd', kt6ry znajduje sip rn terenie gminy. Poprosil on radnych o wsparcie w tych

dzialaniach. Z,aznaczyt, nalezy jednak, iz sa to gnmty prywatne i wypadaloby pozyskai

zgodg wlaSciciela.

Po wyst4pieniu Pana Andrzeja Kubala roryz&to dyskusjq na nastgpuj4ce tematy:

- Plan zagospodarowania przestrzennego.

- ,,Lokalny Program Rewitalizacji dla Gminy Starcza do Roku 2023".

- SpostrzeZenia po spotkaniach soleckich.

Pan Marek Szotaprzskazal stanowisko Stowarzyszenia wobec podjqcia pilnych prac

nad utworzeniem planu zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Starczajako

zabezpieczenie przedniepoz4{anymi inwestycjami. W odpowiedzi Pan W61t

przedstawil zrniany w kodeksie urbanistycznym, kt6re wejd4w Zycie od stycznia 2018r,

akt6re naloi4obowiqgek ustanowienia w studium obszar6w anrbanizowanych.

Zobowi4zal sig r6wnie2 do przekazania Stowarzyszeniu kopii studium uwarunkowafi

pfzestrzennych. Studium powstalo w 2fiXlr. na mocy ustawy z 1995r. W kwestii planu

zagospodarowania przestrzennego wywi4zala sig dyskusja na ternat jego pozytyvinego

i negatywnego wplywu na interesy mieszkartc6w. Rada Gminy podejmie dzialania

w celu uporzqdkowania kwestii zagosdarowania przestrzennego.

Soltys Starczy gzybliiryla sytuacjg mieszkaric6w i icb domostw polo2onych

w sq$iedztwie budowarj autostrady. Cdo{r€k Stowazyszenia Pan Tadeusz Budzik

przedstawil odpowiedz Komisji Rady Powiatu wobec poSlry skierowanej przez

Stowarzyszenie o wsparcie dla wlafcicieli gnmt6w polozonych w sq5iedztwie terenu

budowy autostrady. O@widZ wyrazah noske, jednak &ialania w tej sprawie nie

nale24 do kompetencji tychze Kornisji. Stowarzyszenie propmuje wykupienie tych

teren6w prznz lJrz4d Gminy i zalesienie ich. Wyra2a jednoczeSnie sprzeciw wobec

inwestycji du2ych, zaklilcaj4cych spok6j i szkodliwych- Pan Budzik poprosil r6wnie2

o publikowanie razem z protokolami zalqczrik6w, kt6re do nich prrynalez4.

Kolejny punkt dyskusji to ,J-okalny Program Rewitalizacji dla Gminy Starcza do

Roku 2023-. Stowarzyszenie wyrazilo chpc i poprosilo Parn W6jta o wl4czenie w sklad



Komisji powolanej do prac nad powy2srym programem- Pan W6jt wyrazil swojq

aprobatg i jak najbardziej widzi rolg i potrzebp zangthowania Stowarzyszenia

w pracach nad programem rewitalizacji.

Spotkania soleckie, kt6re odbyty sig w miesi4cu wrzeriniu nasunQly czlonkom

Stowarzyszenia kolejne punkty wspolpracy organ6w Urz4du Gminy z mieszkaricami.

Zarzucono slaby przeptyw informacji, bardzo nisk4 frekwencjg na tych spotkaniach,

zaproponowano wielokanalowE informacjg skierowan4 do mieszkaric6w, mo2liwoS6

wczeSniejszego z$aszarlia pomysl6w na wykorzystanie Srodk6w soleckich, wigksz4

czgstotliwoSd spotkari soleckich. Zwr'&ono uwagQ na pofzebe powstania stale

aktualizowanej strony Urzpdu Gminy.Pani Selcetarz przedstawila schernat i zasady

podzialu Srodk6w na pszszngfilne solectwa-

Radna Janina Miglus ponowita pomysl podzialu miejscowoSci Starcza na dwa

solectwa.

Ad 2. W sprawach r62nych przedstawiono i om6wiono dzialania konieczre do podjgcia

takie jak:

- podniesienie bezpieczefistwa na skrz'"2owaniu w miejscowoSci Wlasna' Pan W6jt

zlecil juzopracowanie ofrzazeri dla tego miejsca.

- zbieranie podpisow w sprawie wynaczenia p-zejScia dla pieszych na ulicy

Gliwichej, kt6ra jest drog4 wojewodzlq.

- skierowani e do 7an4du Dr6g Powiatowych ponaglenie o wykonanie naprawy

nawierzchni na slcz5zowaniu ul.Szkolnej z ul.Gliwick4-

- podjgcie dzlalartw celu wyeliminowania spalania przez mieszftaic6w smieci.

Zaproponowan o pfzsyowad"Etrie kontroli przez p-acownika 1s.l'z';'alczonego przez

Pana W6jta.

- zwr6cono uwagg na zle wykonanie ulicy Z&owej i chodnik6w prry rneJ

w miejscowoSci wlasra. Pan W6Jt rdzielil iZ uksztdtowanie terenu

nie pozwaldo na inny projekt.

- skierowano zapytarie o zimowe utrzymanie chodnft6w? Pozryskano odpowiedz,



ze chodniki przy dropch grninnych s4odfnieiane, ale prawnie to wlaSciciel

posesji powinien adbat o jego stan. Problemem pozostaj4odcinki poloZone przy

posesjach niezamieszkanych -

polqczenia PKS, kt6ry zawiesil wiele kursdw, a pozostawione nie przyje2dzajq

zgodnie zrozfdadern, natomiast prznutointk,,Unimetal" nie zatrzymuje sip na

wszystkich przystankach. Pan W6jt jest po spotkaniach i nadal interweniuje w tej

sprawie, skieruje r6wnieZ proSbp do,,Unimetalu" o respektowanie wsrystkich

omakowanych przystank6w na terenie naszej gminy.

om6wiono kwestip um6w i stan realizacji wniosku na opiwa fotovoltaiczne

i kolektory sloneczne. Ocena wniosku ma nastryi6 do stycznia 2018r. i bgdzie on

ohvarty na cde przedsigwzigcie.

skierowano zzpytane dotyczace mozliwoSci przeksdalcenia zbiornika we

Wasnej, kt6rym gospodaruje Kolo Wgdkarskie, w kqpielisko. Zdanie jednak jest

podzielone, gdyr.w obecnej formie diornik tsn cieszy sig duzapopularnoSci4

i nie warto niszczyt jep walor6w gzyo&ticzych.

Ad 3. W zwi4zku z wyczerpaniern porzqdku obrad i om6wieniem wa2nych dla gminy

dzialart Pan W6jt oglosil zakoriczenie posiedzenia.

Obecni- 13
Nieobecni- I
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